SERIES



在原有水雾地烟机的基础上改进而来,令机器更易操作没有过多的电子系统全不诱锅无能焊接机箱水雾化量更大雾化头为30个过滤式机体设计令到水雾和圆雾混合化则更好出来的她圆里低更浓而流淌气。耐度的烟管最长可达4米,接上扁平的微顺效果更佳。土雾红色和鲜巢式高档的空箱,进程。DMX 定时定量全功能坐最为适用在电视台,熔失,广告,温吧等场所。

To develop on the base of the traditional water fog machine, our new water fog machine is luxury red color, honey comb flight case which is stainless and weldless with user-friendly and no any complicated electronic system. To make it cover more area , we install 30 pcs atomized head . Special filter design mix water and smoke better so as the ground smoke lower and were less Durable smoke tube can last for a flater and connect a flat nozzle to make the effect better . Multi-functional control of of timer remote and DMX suit for TV set, wedding, advertisement and pub ect.

## A new generation of water-fog machine (D-028A)

VOLTAGE	电 压:	AC100V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER	功 率:	3000W
CONTROL	控制:	手控/DMX512/遥控(Manua/DMX512/Remote control)
COVERING AREA	覆盖面积:	200 square
Water tank capacity		15 liters
Smoke pot capacity		
Length of f <b>l</b> ue	烟管长度:	4 meters
Water atomizing head	水雾化头:	30
Water consumption	耗 水 量:	5 liters per hour
oil consumption	耗油量:	150ml per minute
Consumable materials	耗 材:	水/专用地烟油 (Water/The special oil to smoke)
SIZE(MM)	尺 寸:	1080×460×550mm (L×W×H)
WEIGHT(KG)	重 量:	50Kg







## LIQUID BRICK

液体地砖

这是地砖系列最新的产品,它的色彩鲜艳明亮,踩在上面会有明亮的液体在流动,非常 适合高档的酒吧 ,夜总会,Disco,和各大小娱乐场所的地面安装使用。

when step on it. Very suitable for bar , night club , wedding . Disco and various places of entertainment . This led liquid dance floor is latest product. it is colorful bright with flowing liquid

## LIQUID BRICK

(D-648)

VOLTAGE	电	压:	AC100V~240V 50/60 Hz DC 12V
POWER	功	率:	20 (W/M <sup>2</sup> )
WEIGHT-BEARING	承	重:	800Kg
WEIGHT(KG)	重	量:	9. 2Kg
SIZE(MM)	尺	寸:	500×500mm (L×W)





## SMILE CLOUDS MACHINE 云朵机

云朵机是特殊氦气通过特殊的发泡装置,有无数个小的氦气泡泡组合成各种形状的人造云朵是由于氦气比空气轻,所以人造云朵可以轻轻飞向天空中随着时间的延长, 泡泡不断破裂,最终消失在空中,云朵机产生的云朵能打造出各种形状,各种色彩的云朵。 因此可大量应用在广告宣传,庆典活动,发布会,大型展会,主题活动, 开盘典礼,文艺演出,婚庆助兴等活动中。 云朵机的使用不受任何季节限制,云朵的形状我们会根据你的要求制定模板,理论上可以制作任何形状平面的云朵,能打造 出形状各异的云朵,除了可以打造商标外,还可以打造多种可爱的卡通,动物等形象图象,甚至可以打造数字,英文,汉字,韩文,日文等多种文字。 云朵机产生的云 朵由水,发泡液加上一定比例混合而成,绿色环保,全球倡导空中媒体第一品牌,将成为最新空中传媒载体

Cloud machine is helium gas through special foaming device, shape of artificial clouds make from countless helium bubble. Due to helium gas lighter than air, so the cloud can fly to the sky until bubble burst, disappear finally. We can custom-made many kinds of shape of colored cloud for advertising, celebrating, launch event, large exhibition, theme activity and wedding. Cloud machine use without season limit. We will design the shape of clouds according to your requirements. Theoretical, we can make various shapes flat clouds, besides, we can make trademark, carton and animals image. Even figures, English, Chinese, Korean , Japanese and other texts .







Sisco

Stage Effect

